
火焰复合机 复合机 全自动

产品名称 火焰复合机 复合机 全自动

公司名称 盐城市旭华机械厂

价格 60000.00/台

规格参数 种类:复合机
自动化程度:全自动

公司地址 暂无

联系电话 86 515 88801727 13004487515

产品详情

种类 复合机 用途 用于海绵与毛绒织品、布
类、无纺制品、装饰材料
的复合。

自动化程度 全自动 作用对象 皮革
驱动形式 电动 产品类型 全新
品牌 盐城市旭华制鞋机械有限

公司
型号 XH-005型

产品别名 海绵火焰复合机 功率 主机3kw 收卷1.5（Kw）
外形尺寸（长*宽*高） 5mX2.9mX2.5m（mm）

用途：用于海绵与毛绒织品、布类、无纺制品、装饰材料的复合。特点：采用海绵本体作粘合材料，经
过火焰喷射使之熔化与其它材料粘合，亦可将其它两种材料利用海绵燃烧熔化后粘合起来，尤其适合毛
绒、虎皮绒的复合，具有整体性强、手感好、耐水洗、干洗等优点。

flame laminating machineusage: used for laminating sponge with nap textiles, cloth, nonwoven products and
decorative materials etc.features: the sponge is adopted as the bonding material. after melted by high temperature
ejected by the flame, the sponge is laminated with other materials, or it can be used to bond other two kinds of
materials after it is burnt and melt. it is especially applicable to the lamination of nap and tiger fur nap etc., with such
advantages as strong integrity, good hand sense, resistance to water cleaning and dry washing etc.
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